



Green Key CERTIFIED ESTABLISHMENT

Event Lounge

Venue

*Boulevard Général Wahis 16F
1030 - BRUSSELS*

Valid until January 2027

Green Key est une norme d'excellence dans le domaine de la responsabilité environnementale et de l'exploitation durable au sein de l'industrie du tourisme. Ce certificat prestigieux représente un engagement de la part des entreprises à ce que leur établissement adhère aux critères stricts établis par la Fondation pour l'Education à l'Environnement et souligne les efforts de l'établissement pour développer une activité durable et responsable.

The Green Key certificate is a leading standard for excellence in the field of environmental responsibility and sustainable operation within the tourism industry. This prestigious certificate represents a commitment by businesses that their establishment adheres to the strict criteria set by the Foundation for Environmental Education and highlights the establishments' efforts to develop a sustainable and responsible business.



Canopea asbl
Bd E. Mélot 5 bte 12
B-5000 NAMUR
Tel.: +32 81 39 07 87
green-key@canopea.be
www.green-key.be

A blue ink signature of Eloïse Pirson.

Eloïse Pirson
Chargée de Mission - Canopea
National Green Key operator